

TKU Robotic Team Steals Victory for 10th Straight Year

學校要聞

【Yu-jin Cai, Tamsui Campus Report】 Robot designs continue to modify and improve thanks to international events such as the 2015 FIRA Roboworld World Cup that took place on the 4th of August in Daejeon, Korea. In this competition the TKU robotics team outperformed the competition, winning 5 gold medals, 4 silver medals and 2 bronze medals. They won in the RoboSot Division (Robot Soccer), HuroCup (Human shaped Robots) and Medium-sized Robots Division. This is the eighth straight year for the TKU team to win the HuroCup and the 10th straight year for them to take the gold in the Medium-sized robots division.

Director of the Intelligent Automation and Robotics Center, Ching-chang Wang, expressed, “Each consecutive win adds stress to the competition, making the 10th win quite a challenge. I’ m really pleased with the students as they’ ve invested a lot of effort into automation research. I’ m especially grateful to President Flora Chia-I Chang for all of her support, which gave us the opportunity to receive this great honor.”

2015/09/21



電機系機器人研發團隊於8月4日韓國「2015年第20屆FIRA世界盃機器人足球賽」中，獲中型視覺自主機器人組總冠軍，蟬聯10年冠軍，本次獲3金1銀。（圖／電機系提供）



電機系機器人研發團隊於8月4日韓國「2015年第20屆FIRA世界盃機器人足球賽」中，獲得「人形機器人組（HuroCup）全能賽」總冠軍，為第八度獲得此殊榮。在本次的「人形機器人組」競賽中，分別獲得舉重冠軍、舉重亞軍、負重爬坡亞軍、來回競走亞軍、跳遠季軍、籃球季軍，以及最後全能賽冠軍，拿下2金3銀2銅佳績，表現亮眼。

（圖／電機系提供）